



Hang Seng MPF Awards

25 February 2022

As one of the key MPF service providers in Hong Kong, Hang Seng MPF is honoured to announce that our scheme and constituent funds have won a number of awards recently for outstanding performance:



CAPITAL CEO Supreme Brand Awards 2021¹

· Supreme Brand of MPF



Bloomberg Businessweek / Chinese Edition -Top Fund Awards 2021²

- · Best Performer in Equity China (MPF 5 Years) (2 consecutive years)
- · Outstanding Performer in Equity US (MPF 5 Years) (3 consecutive years)
- · Outstanding Performer in Equity Europe (MPF 5 Years) (2 consecutive years)
- · Outstanding Performer in Equity Europe (MPF 10 Years)
- · Outstanding Performer in Fixed Income Global (MPF – 10 Years)



BENCHMARK Fund of the Year Awards 2021³

Top MPF Fund Awards

· Default Investment Strategy – Core Accumulation Fund – BEST-IN-CLASS





MPF Ratings - The 2022 MPF Awards⁴

- · Gold Rated Scheme (6 consecutive years)
- · 5 Year Consecutive Gold Rating
- · Good Governance* (3 consecutive years)
- · 5 Year Consistent Performer Bond Fund (Global)
- · 10 Year Consistent Performer Bond Fund (Global)

Hang Seng MPF continued to perform excellence in MPF products and services, we will continue to uphold our commitment and offer quality products and services to our customers.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

Source:

- CAPITAL CEO Supreme Brand Awards 2021. The award was based on Capital's assessment criteria and methodology. For the awardees, award supplement and event highlight, please refer to https://www.capital-hk.com/capital event/sbrand 02/.
- Bloomberg Businessweek/Chinese Edition Top Fund Awards 2021. The awards were based on Bloomberg
 Businessweek/Chinese Edition's assessment criteria and the past 12-month, 5-year and 10-year data available on the
 Bloomberg Terminal systems. For the awardees, assessment criteria/methodology, please refer to
 http://www.bbwhkevent.com.
- BENCHMARK. Top MPF Fund Awards were based on the quantitative methodology and tools determined by BENCHMARK. For details of source and assessment criteria, please refer to http://www.benchmark.today/mpf-awards/#winners.
- 4. MPF Ratings The 2022 MPF Awards. The award was based on MPF Ratings's assessment criteria and methodology. For the awardees, refer to https://mpfratings.com.hk/ratings-and-awards/.

^{*} The award is awarded to the HSBC Provident Fund Trustee (Hong Kong) Limited as the Trustee for Hang Seng MPF - SuperTrust Plus.

恒生強積金獎項

2022年2月25日

作為香港主要的強積金服務供應商之一,我們很榮幸地宣佈最近獲得多個表揚我們的 計劃及成分基金有卓越表現的獎項:



《資本平台》非凡品牌大獎2021¹

·非凡強積金品牌



《彭博商業周刊/中文版》 領先基金大獎20212

- ・卓越大獎 中國股票基金(強積金-五年)(連續2年)
- ・傑出大獎 美國股票基金(強積金-五年)(連續3年)
- ・傑出大獎 歐洲股票基金(強積金-五年)(連續2年)
- ・傑出大獎 歐洲股票基金(強積金-十年)
- ・傑出大獎 環球債券基金(強積金-十年)



2021《指標》年度基金大獎3

最佳表現強積金大獎

·預設投資策略 - 核心累積基金「同級最佳」





積金評級 - 2022強積金大獎4

- ・金級計劃(連續6年)
- ·連續五年金級評級
- ・優質管治*(連續3年)
- ·5年期持續傑出表現基金 債券基金 (環球)
- ·10年期持續傑出表現基金 債券基金 (環球)

恒生強積金在強積金產品與服務方面持續表現卓越,我們的團隊承諾將繼續為客戶提供專業及優質的服務。

如有任何查詢·請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822 或恒生強積金服務熱線 (852) 2213 2213。

資料來源:

- 1. 《資本平台》非凡品牌大獎。獎項結果乃根據《資本平台》的評選標準及方法而選出。有關得獎者名單、得獎企業專訪特輯及頒獎禮花絮,請瀏覽 https://www.capital-hk.com/capital_event/sbrand_02/.
- 2. 《彭博商業周刊/中文版》領先基金大獎 2021。獎項結果乃根據《彭博商業周刊/中文版》的評選標準以及彭博終端機系統裡的過去十二個月、五年及十年的數據而選出。有關得獎者名單、評選準則/方法·請瀏覽 http://www.bbwhkevent.com.
- 3. 《指標》。最佳表現強積金大獎是取決於《指標》的量化方法及其工具作出遴選。有關資料來源與評估標準的詳細信息,請瀏覽 http://www.benchmark.today/mpf-awards/#winners。
- 4. 積金評級 2022 強積金大獎。獎項結果乃根據積金評級的評選標準及方法而選出。有關得獎者名單.請瀏覽 https://mpfratings.com.hk/zh/ratings-and-awards/.

^{*} 該獎項頒發予 HSBC Provident Fund Trustee (Hong Kong) Limited 作為恒生強積金智選計劃的受託人。